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Protokół Nr 8/2019/VIII 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne 

odbytego w dniu 18 czerwca 2019r. 

 
 
Miejsce posiedzenia: posiedzenie wyjazdowe 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 15.30 

 
Obecni członkowie Komisji: 

Rafał Pielucha – przewodniczący komisji 

Łukasz Grewling – zastępca przewodniczącego komisji 

Przemysław Szamrej – członek komisji 

Tomasz Markowicz – członek komisji 

 

Goście: 

Artur Szeląg – Komendant Straży Gminnej Tarnowo Podgórne 

 

Porządek obrad jest następujący: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Wizytacja w siedzibie Straży Gminnej w Tarnowie Podgórnym. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Obrady otworzył Przewodniczący Komisji Rafał Pielucha, który na wstępie powitała 

Komendant Straży Gminnej Tarnowo Podgórne Artura Szeląga oraz wszystkich członków 

komisji. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący stwierdził quorum wymagane do odbycia obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniego posiedzenia 

Komisji. 
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4. Wizytacja w siedzibie Straży Gminnej w Tarnowie Podgórnym. 

Komendant Straży Gminnej Artur Szeląg szczegółowo umówił oraz zaprezentował członkom 

komisji system gminnego monitoringu. Przedstawione zostały nagrania z poszczególnych 

miejsc w których są zainstalowane kamery (kamer łącznie jest 27 na terenie gminy). 

Następnie przedstawione zostały plusy i minusy kamer stałych oraz kamer obrotowych. Artur 

Szeląg zaprezentował również zdarzenia, które dzięki monitoringowi zostały zarejestrowane   

i udała się ująć sprawców tych zdarzeń oraz udzielić pomocy poszkodowanym. Nagrania       

z monitoringu mogą zostać udostępnione policji i prokuraturze. Zdaniem Pana Komendanta 

przydałoby się aby był ciągły podgląd monitoringu przez operatora. Ponadto Pan Komendant 

odpowiadał na pytania zadawane przez Radnych. Dotyczyło one m.in. konieczności rozwoju 

sieci monitoringu (uzależnione od dostawcy sieci światłowodowej). 

 

5. Wolne głosy i wnioski. 

W tej części posiedzenia poruszono m.in. kwestie: bezpieczeństwa oraz porządku nad 

Jeziorem Lusowskim, włamań do mieszkań/domów, miejsc parkingowych wzdłuż                

ul. Bocianiej w Ceradzu Kościelnym (przytoczony został fragment  wniosku przesłanego 

przez mieszkańców, komendant Straży Gminnej oraz komisja będą przyglądać się tej 

sprawie w najbliższym czasie), przejazdu kładów przez drogę w lesie w Lusówku (temat 

przekazany do policji i straży leśnej), rozprowadzania dopalaczy na terenie szkoły 

podstawowej w Lusówku, przekroczeń prędkości na drogach, dbania o porządek na terenach 

publicznych, zwiększenia ilości koszy na śmieci na terenie plaży w Lusowie i w Lusówku.  

 

6. Zakończenie obrad 

Ponieważ porządek Obrad został wyczerpany Przewodniczący Komisji Rafał Pielucha           

o godz. 16:30 zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

/-/ Rafał Pielucha 

 

 

Protokołowała: Paulina Sobańska 


